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REPRÆSENTANTSKABSMØDE 

16. maj 2024 kl. 19.30 
Idrættens Hus 
 
 

Deltagere 

Deltagere med stemmeret Deltagere uden stemmeret 

Mads Hendrichsen KSV Tommaso Aschieri KSV 

Janette Weng Brøndby VK Thomas Drumm Brøndby VK 

Martin Petersen Ishøj Volley Erling Böttcher Ishøj Volley 

Ole Holbæk Lynge Uggeløse Heidi Hesselberg Lynge Uggeløse 

Karen Bonnesen Holte IF Mikael Trolle Holte IF 

Jørgen Erik Christensen Team Køge Michael Staal SVBK TU/DU 

Henrik Voss Hvidovre VK 
Jens Ryskov Madsen 
”Mads” 

Grøndal EV, dirigent 

Daniel Gordon VK Vestsjælland Robert Mikelsons Volleyball Danmark 

Joan Krogh Rosenlund Volley Morten Løgager 
Rosenlund Volley, SVBK 
Bestyrelse & UU 

Jesper Danbo Tårnfalkene Ernst Knudsen 
SVBK Bestyrelse & 
TU/DU 

Peder Toftgård 
RS Rødovre Volley 
SVBK UU 

Laura Jørgensen 
RS Rødovre Volley 
SVBK TU/DU 

Kasper Mikkelsen 
Amager Volley & SVBK 
TU/DU 

Helene Toftgård 
RS Rødovre Volley 
SVBK UU 

Simon Øksnebjerg 
Glostrup, SVBK 
Bestyrelse & UU 

Niels-Erik Broberg 
SVBK Bestyrelse & 
DU/TU 

Mie Holck VLI & SVBK Bestyrelse 
Christina Cassone 
(CC) 

SVBK kredssekretær og 
referent 

Villy Rosendahl-Kaa 
Taastrup IK, SVBK 
Bestyrelse & TU/DU 

  

Pernille Martensen 
RS Rødovre, SVBK 
Bestyrelse 
Enghave fuldmagt 

  

 
 
30 personer var fremmødt, heraf 16 stemmeberettigede 
 
Formanden, Niels-Erik Broberg, bød velkommen til de fremmødte. 
 
 

1 Valg af dirigent 

 
Jens Ryskov Madsen (Mads) blev foreslået som dirigent og valgt. 
 
Mads foreslog at man præsenterede sig selv når man bad om ordet. 
 
Mads takkede for valget og konstaterede, at alle formalia er overholdt og mødet er lovligt 
og rettidigt indkaldt. 
 
Dirigenten gav herefter ordet til formanden. 
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2 Formands- og Udvalgsberetninger 

Bestyrelsens beretning og stående udvalg 

 
Broberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads/Dirigent 
 
 
Karen 
Bonnesen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pernille 
 
 

 
Broberg uddybede bestyrelsens beretningen med nogle enkelte 
positive punkter fra året. 
 
Han forklarede at med få undtagelser så har SVBK været en 
gammelmandsklub. SVBK har længe forsøgt at søge nye folk og at 
det endelige lykkedes. Han takkede og bød velkommen til de nye 
udvalgsmedlemmer som er blevet forordnet siden sidste rep.møde: 
Kasper Mikkelsen (Amager) og Laura Jørgensen (RS Rødovre) i 
TU/DU, samt Helene Toftgård (RS Rødovre) og Marie Hyldebrandt-
Larsen (Hvidovre) i UU. 
Han takkede de øvrige udvalgsmedlemmer for at tage godt i mod de 
nye medlemmer og udtrykte at vi i SVBK var meget glade for de nye 
kræfter, men at der stadig er plads til flere. 
 
Broberg takkede bestyrelsen for et godt samarbejde og 
kredssekretæren, Christina, for hendes arbejde. 
 
 
Dirigenten spurgte til om der var spørgsmål eller kommentarer til 
beretningerne. 
 
Karen havde kommentarer til den del af den skrevne 
formandsberetning, der vedrører Volleyball Danmarks bestyrelse, 
indholdet af den mail der er sendt til alle klubber samt lagt på 
Facebook og et yderligere opslag. 
 
Karen er også medlem af gruppen omkring kvindelandsholdet 
(oprindeligt nævnt som ildsjælegruppen). 
Karen forklarede om hendes synspunkt på forløbet og det arbejde 
gruppen har lavet. 
Karen stillede sig kritisk til mailen og opslagene fra SVBK og de 
informationer der blevet skrevet ud. Det kan godt være målet med 
dem har været Volleyball Danmark, men hun mente at det stiller 
gruppen i dårligt lys og kan ikke undgå at berøre det arbejde de skal 
udføre. 
 
Karen nævnte at hun har forsøgt 2 gange at sætte et møde op med 
SVBK’s bestyrelse. 
 
Karen bad om at der blev sendt en ny melding ud til klubberne som 
kunne sætte tingene lidt i perspektiv. 
 
Pernille takkede Karen for kommentarerne og spørgsmålene. 
Pernille forklarede at bestyrelsen havde svaret at hendes anmodning 
om et møde ville blive taget op til kommende bestyrelsesmøde. Dette 
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Karen 
Bonnesen 
 
 
Broberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
Erling Böttcher 
 
 
 
 
 
Ole Holbæk 
 
Broberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Joan Krogh 
 
 
 

bestyrelsesmøde blev dog først afholdt samme tidligere på dagen af 
rep.mødet. 
Pernille forklarede at SVBK ikke har noget udestående med 
ildsjælegruppen eller kvindelandsholdet. Pointen med SVBK’s opslag 
handler om Volleyball Danmark. 
Pernille forklarede at SVBK altid er interesseret i at tale med 
klubberne og understørre den volleyballmæssige udvikling i hele 
vores geografiske område og repræsentere dette overfor Volleyball 
Danmark. 
 
Karen mente ikke at det var sådan mailen og opslagene blev opfattet. 
Hun mente også at der var punkter som ikke var korrekte. Hun 
spurgte til de 700.000 der bliver nævnt i et af opslagene. 
 
Broberg forklarede at de 700.000 er læst i referatet fra Volleyball 
Danmarks bestyrelsesmøde i februar. Der stod at der blev nedjusteret 
500.000 på den planlagte egenkapital, sparet 50.000 fra 
herrelandsholdet og 150.000 fra den pulje der skulle bruges til et 
projekt om lokale ansættelser (enten i klubber eller i kredsene). 
Beløbene blev nævnt som besparelser på baggrund af aftalen lavet 
med ildsjælegruppen. Det er de fakta SVBK’s bestyrelse kunne 
forholde sig til. 
 
Erling mente at punktet skulle diskuteres, men satte også 
spørgsmålstegn til at opslagene (både SVBK’s og Volleyball 
Danmarks) i det hele taget skulle være lagt ud på SoMe. 
For mange er historien nok gået over hovedet og mange har ikke haft 
en chance til at forstå hvad der er sket og forholde sig til det. 
 
Ole spurgte til hvad det hele gik ud på og hvad SVBK vil med det. 
 
Broberg forklarede at det er i SVBK’s vedtægter står at vi skal 
varetage medlemmernes interesse overfor Volleyball Danmark. Og 
det er det vi gør og har gjort hele tiden. 
Broberg anerkender netop at mange måske ikke har kunnet 
gennemskue hvad der foregik og derfor var intentionen at gøre vores 
klubber opmærksom på at holde øje med situationen, som er meget 
uheldig og har fået nogle medarbejder til at sige op i forbundet. 
 
Broberg forklarede også at ”Formanden ta’r ordet” blot er en platform 
og at opslagene afspejler bestyrelsens diskussioner og fokus punkter 
– eller udvalgene den sags skyld. De 2 ”Formanden ta’r ordet” 
omkring denne sag er ikke kun formandens mening, men hele 
bestyrelsens. 
 
Joan mente at det var en vred og indigneret mail. Derudover 
forklarede hun at hun ikke har haft tid til at følge op på situationen. 
Derfor forventede hun en mere detaljeret og professionel udmelding, 
da nogle af tingene var underforståede. 
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Pernille 
 
 
 
 
 
 
 
Mads/Dirigent 

Pernille udtrykte ærgrelse omkring kommentaren at det skriv SVBK 
sendte ud ikke var genarbejdet. 
Pernille forklarede også at der var netop både et telefonnummer og en 
mail adresse man kunne kontakter os på, hvis man havde spørgsmål 
til det. 
Pernille forklarede også at Karen blev tilbudt at hun kunne sende 
noget materiale til SVBK, men har ikke ønsket at gøre det. 
 
Dirigenten spurgte om der var spørgsmål til TU/DU eller UU 
beretningen? 
 
Konstaterede at der ikke var flere spørgsmål og satte beretningerne til 
afstemning. Beretningerne blev enstemmigt vedtaget. 
 

3 Fremlæggelsen af det reviderede regnskab 

 
Villy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
Hendrichsen 
 
Villy & CC 
 
 

 
Den økonomiansvarlige, Villy Rosendahl-Kaa, fremlagde regnskabet 
med enkelte fokuspunkter. 
 
Vi er kommet ud med et resultat som er ca. 100.000 højere end 
budgetteret. 
Dette skyldes flere indtægter (ca. 75.000) og lidt færre udgifter (ca. 
27.000) end budgetteret. 
 
Indtægter 
Vi har fået flere tilmeldte hold til turneringen og derfor også flere 
indtægter i turneringsgebyrer, trods en forhøjning af kredsholdslicens 
til forbundet, som ikke der var budgetteret med og som har ”spist” af 
vores turneringsgebyr til Danmarksserieholdene. 
De største ekstra indtægter har været på kampflytninger (mere end 
dobbelt så mange som i 2022), bøder og Teenstævner. 
Til gengælde har vi lavere indtægter på Kids og GP stævner. 
 
Udgifter 
Udgiftsposterne holder nogenlunde budgettet. Den store forskel er at 
vi ikke har fået brugt projektpengene for 2023 (30.000,-). Vi er dog i 
gang med at få dem brugt i 2024 regnskabet, heriblandt på 
dommerområdet, ung-trænerkursus og mere efter sommerferien. 
 
Balancen 
Vi har øget vores egenkapital på 750.000,-, som i sig selv ikke er skidt 
når man har en ansat. 
 
Mads spurgte til forskellen på kontiene ”Bøder” og ”Dommerbøder”. 
 
 
Villy og Christina forklarede at dommerbøderne er bøder som fx når 
man ikke stiller med en uddannet dommer. Bøder er andre bøder så 
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Karen 
Bonnesen 
 
Villy 
 
 
 
 
 
 
Simon 
Øksnebjerg 
 
 
 
 
 
 
Karen 
Bonnesen 
 
 
Broberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads/Dirigent 
 
 
 
 
 

som ulovlig anvendelse af spillere, manglede indtastning af resultat 
eller upload kampskema osv. 
 
Karen spurgte til hvad tankerne bag at have sådan en egenkapital var 
politisk. 
 
Villy svarede at det er ekstraordinært at vi stiger så meget grundet 
flere hold, flere kampflytninger og manglende anvendelse af 
projektpengene. Det var ikke efter hensigten. 
Men som udgangspunkt skal egenkapitalen være stor nok til at kunne 
dække Christinas løn og eventuelle udgifter, hvis vi skulle lukke ned. 
Det er ikke hensigten af egenkapital skal voksne yderligere dog. 
 
Simon tilføjede at kredsholdsgebyret (gebyr der betales for 
Danmarksserieholdene til Volleyball Danmark) stiger igen næste 
sæson og vi ”æder” forskellen så holdene ikke stiger i 
turneringsgebyr. 
 
Simon forklarede også at vi i nogle år også har sat prisen ned for 
deltagelse af ungdomsholdene. 
 
Karen forslog at de ekstra penge i egenkapitalen skulle bruges til 
aktiviteter tilbage til klubberne. Det kunne fx være at klubberne kunne 
uddanne 5 dommere gratis. 
 
Broberg var enige i at egenkapitalen er for stor. Den er for stor fordi vi 
har succes og det er svært at være kede over det. 
Nogle af pengene kunne være skulle bruges til at få mere volley ud i 
periferien (udenfor Kbh område). 
Vi vil også holde et seminar om ”det forpligtende fællesskab” efter 
sommerferien. 
Vi vil også gerne bruge pengene på spotkurser og vi vil meget gerne 
input fra klubberne hvilke temaer der skal være på kurserne. 
 
Dirigenten spurgte til om der var flere spørgsmål eller kommentarer til 
regnskabet 2023 og konstaterede at det var der ikke. 
 
Dirigenten satte regnskabet til afstemning. Beretningerne blev 
enstemmigt godkendt. 
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4 Fastsættelse af kontingent 

 
Mads/Dirigent 
 
 
 
 
 

 

Bestyrelsen havde stillet forslag om uændret kontingent. 
 
Dirigenten spurgte til om der var spørgsmål eller kommentarer til 
budgettet eller fastsættelse af kontingentet og konstaterede at det var 
der ikke. 
 
Kontingentet blev sendt til afstemning. 
Kontingentet blev enstemmigt godkendt. 
 

5 Behandling af indkomne forslag 

 
Mads/Dirigent 
 

 
Der var ingen indkomne forslag. 

 Suspension af mødet 

Broberg 
 
 
Simon 
Øksnebjerg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Årets SVBK'er 2024 uddeles først senere i maj og der kommer en 
nyhed om det så snart den er uddelt. 
 
Årets Ungdomsklub 2024 – Rosenlund Volley 
 
Klubben blev startet i 1974 af nogle Volley ildsjæle. 

Klubbens rødder solidt plantet på en skole, og i hallerne ved skolen. 
Der er stadig aktive medlemmer som var med til at stifte klubben. 

Klubben fokuserer hovedsageligt på at udvikle ungdomsspillere, og at 
tilbyde spillere et udviklingsforløb svarende til deres kompetencer og 
ønsker, når de bliver seniorer, så lysten til at spille volleyball 
fastholdes. 

Klubben tilbyder Ramasjang-Volley, hvor fokus er på leg og glæde 
ved boldspil for børn mellem 3-6 år sammen med en forælder. 
Forælderen behøver ikke vide det mindste om volley - men skal blot 
have lyst til 45 minutters leg med sit barn efter instruktion af holdets 
træner. 

Ramasjang er opdelt i to grupper: Minisjang for de 3-4 årige sammen 
med en forælder og Ramasjang for de 5-6 årige delvist sammen med 
forælder. 

De tilbyder Minivolley for de 7-8 årige og her forventes ikke 
forældredeltagelse. Der er fokus på mere bold og sammenspil 
svarende til kids level 0 og 1. Der er mulighed for, at forældre kan 
vente i klublokalet, mens børnene er i hallen. 
 
Ungdomsrækken består af spillere i alderen 7 til 17 år. De tilbyder 
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U13, U15 og U17. Alle spillere tager med til stævner og deltager i 
overnatningsstævne når det er muligt. 

Der afholdes fastelavn og andre arrangementer for ungdomsspillerne. 

Det er en udviklingsorienteret klub med medlemsfremgang, der har 
hold helt fra Ramasjang til en seniorafdeling med både kvinde-, herre- 
og mixhold. 

Der er en masse passionerede trænere, ledere og forældre i klubben, 
og flere af dem er blevet fastholdt over en årelang indsats, som i høj 
grad skyldes den gode atmosfære i klubben. Og tænk, det startede 
med en lærer og nogle elever. Læreren er stadig i klubben! 

Kæmpe tillykke til Rosenlund Volley med titlen som ÅRETS 
UNGDOMSKLUB 2024. 

 Mødet genoptages. 

6 Valg af formand og 3 bestyrelsesmedlemmer 

  
VALG AF FORMAND 
 
Niels-Erik Broberg genopstillede som formand. 
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater og kunne konstatere 
at det var der ikke. 
Niels-Erik Broberg blev valgt som formand. 
 
VALG AF BESTYRELSESMEDLEMMER 
 
Der er 3 bestyrelsesposter for en 2-årige periode på valg i år: 
Villy Rosendahl-Kaa og Mie Holck var villig til genvalg. Simon 
Øksnebjerg er ikke villig til genvalg. 
 
Dirigenten spurgte om der var flere kandidater til bestyrelsen. 
 
Erling Böttcher og Mads Hendrichsen stillede op. 
Alle kandidaterne præsenterede sig selv. 
 
Der kom et forslag fra forsamlingen om at tage alle ind i bestyrelsen. 
Jf. vedtægterne var det ikke rigtigt muligt, men forsamlingen 
godkendte at den af kandidaterne der fik færrest stemmer kunne være 
med i bestyrelsen som en form for suppleant uden stemmeret. 
 
Villy Rosendahl-Kaa, Mie Holck og Mads Hendrichsen fik flest 
stemmer og blev valgt direkte ind i bestyrelsen. 
Erling Böttcher blev derfor valgt ind som suppleant. 
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 Suspension af mødet 

 Ærestegnet 2024: Simon Øksnebjerg 
 
Der var engang en ung volleyballspiller, der spillede i Hvidovre VK. 
Han var så heldig at få lov til at spille med nogle meget dygtige 
spillere. De havde det utrolig skægt sammen, men af hensyn til 
situationens alvor vil jeg ikke komme ind på hændelser ved 
julefrokoster og episoder i hans helt udæmpede vandseng. Hans 
holdkammerater var ikke blot dygtige, de var også stædige. De 
nægtede at modtage sidelæns selvom vores hovedperson havde 
være på kursus og lært at det var det helt nye. Så måtte han søge nye 
græsgange. Han blev i kommunen men spillede nu for Avedøre VK. 
Da den klub lukkede, fortsatte han til Nørre G for til sidst at ende i 
Glostrup. 
 
Det er selvfølgelig Simon jeg taler om. Simon kom ind i KVBK’s TU i 
starten af 90’erne. Han ville sørge for at lægge Glostrups kampe så 
kabalen kunne gå op. For ud over at spille, var han aktiv dommer og 
så var han jo også træner for indtil flere hold og han kunne jo ikke 
være på to steder samtidigt. (sjovt nok, så var det en tro kopi af min 
start i TU). 
 
Simon var i TU i nogle år, men det var jo ikke nok for ham. Han 
kastede sin kærlighed på ungdomsvolleyen og jeg har ikke helt tal på 
hvor mange år Simon har siddet i UU. Men jeg ved at han i store 
perioder har været formand for udvalget og også medlem af 
bestyrelsen. Simon var med helt fra start med Kids- og Teenvolley og 
har været et stort aktiv når regler skulle diskuteres og spillet skulle 
udvikles. Han har jo opholdt sig så meget i hallerne, at han hele tiden 
har haft fingeren på pulsen. 
 
I bestyrelsesarbejdet har vi ikke altid været enige om alt, men jeg føler 
at vi i de senere år har nærmet os hinanden på de punkter hvor 
bølgerne tidligere gik højt. Du har I dit virke i både udvalg og 
bestyrelse været seriøs, tænksom, velforberedt og knaldhamrende 
dygtig. At du så også er utroligt godt selskab trækker bestemt ikke 
ned i den samlede vurdering. 
 
Nu har du valgt at sige stop med dit virke i kredsen, fordi du vil have 
lidt mere tid med familien. Det under vi dig skam. Vi fra bestyrelsen vil 
gerne takke dig for dit mangeårige virke i først KVBK og siden SVBK. 
Det gør vi ved at give dig SVBK’s ærestegn, som vi mener du mere 
end fortjener. 
 
 
 
 
 
 



REFERAT 

 
6 (forts.) Valg af udvalgsmedlemmer 

 
 
 
 
Mads/Dirigent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads/Dirigent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
VALG TIL TURNERINGSUDVALGET (TU) OG 
DOMMERUDVALGET (DU) 
 
Turnerings- og dommerudvalget er slået sammen af praktiske hensyn. 
I vedtægterne står der at hver af de stående udvalg kan være mellem 
2 og 6 personer. Bestyrelsen kan efterfølgende også tilforordne et 
medlem. 
 
Ernst Knudsen, Villy Rosendahl-Kaa, Niels-Erik Broberg, Mie Holck og 
Michael Staal var villige til genvalg i TU/DU. 
Derudover opstillede Kasper Mikkelsen og Laura Jørgensen, som har 
været tilforordnet siden sidste rep.møde. 
 
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater til TU/DU og kunne 
konstatere at det var der ikke. 
 
Ernst Knudsen, Villy Rosendahl-Kaa, Niels-Erik Broberg, Mie Holck, 
Michael Staal, Kasper Mikkelsen og Laura Jørgensen blev valgt ind i 
TU/DU. 
 
VALG TIL UNGDOMSUDVALGET (UU) 
 
Morten Løgager (fuldmagt) og Peder Toftgård var villige til genvalg i 
UU. Simon Øksnebjerg stopper i UU. 
Helene Toftgård og Marie Hyldebrandt-Larsen (fuldmagt) opstillede til 
UU. Begge har været tilforordnet siden sidste rep.møde. 
 
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater til UU og 
konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
 
 
VALG AF REVISORER 
 
2 kritiske revisorer: 
Peder Toftgård og Steen Spangen ønskede at genopstille. 
Spurgte om der var andre kandidater til revisorposterne og 
konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
 
Steen Spangen og Peder Toftgård blev valgt som til kredsens kritiske 
revisorer. 
 
1 revisorsuppleant: 
Per Hansen ønskede at genopstille. 
Dirigenten spurgte om der var kandidater til posten som 
revisorsuppleant og konstaterede at det ikke var tilfældet. 
 
Per Hansen blev valgt som revisorsuppleant. 
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7 Eventuelt 

Mads/Dirigent 
 
 
Mikael Trolle 
 
 
 
 
 
 
 
 
SVBK 
bestyrelsen 
 
Karen 
Bonnesen 
 
Broberg 
 
 
 
 
 
Mads 
Hendrichsen 
 
Mie Holck 
 
 
 
 
Morten Løgager 
 
 
 
 
 
Ole Holbæk 
 
 
 
Daniel Gordon 
 
 
 
 
 

Dirigenten spurgte om der var spørgsmål eller kommentarer under 
eventuelt. 
 
Mikael Trolle opfordrede til dialog med de relevante parter i sager. 
Han havde også 12 punkter, primært omkring økonomien og andre 
aspekter i forbundet, som han ønskede kredsen var nysgerrige på og 
evt. stillede spørgsmål til forbundet. 
 
På forespørgsel ønskede Mikael Trolle ikke at nedfælde sine 12 
punkter på skrift, men gerne ville drøfte disse mundtligt med 
bestyrelsen på et efterfølgende møde. 
 
De blev noterede og bestyrelsen vil gennemgå relevansen og har 
derefter aftalt et møde med Mikael Trolle. 
 
Karen spurgte til de spørgsmål bestyrelsen har til forbundet, om de 
blev sendt ud til klubberne inden. 
 
Broberg svarede at det overvejede man, men at nogle spørgsmål 
stadig skulle udformes og koordineres, samt at den nye bestyrelse 
skulle nå at tale sammen inden og blive enige om hvordan det skulle 
gøres. Derfor lovede han ikke at det var muligt ift. den korte tid der var 
til forbundets rep.møde. 
 
Mads spurgte til hvordan vi kunne ændre/forbedre situationen på 
dommerområdet. 
 
Mie svarede at man havde forsøgt forskellige tiltag, så som Wildcard 
dommer projektet, at hæve sanktionerne for brug af ikke uddannede 
dommere og ifm. snyd med registreringen af dommere. Vi er åbne for 
dialog og forslag til hvordan vi kan forbedre det. 
 
I UU har vi også forsøgt at have fokus på dommerområdet, da det 
starter helt dernede, både ift. uddannelse af dommerne men også 
hvordan de behandles. 
Hvis de unge får en god oplevelse på dommerstolen, så kan det være 
at de også kravler deroppe igen når de er senior. 
 
Ole kommenterede at de i nogle divisionskampe har stået med kun 1 
dommer, så det virker måske absurd at der så er krav til 2 dommere i 
serierne. 
 
Daniel kommenterede at det var ærgerligt at der ikke var tid til at 
diskutere yderligere. 
Daniel forklarede ifm. dommerområdet at man skal gøre 
dommergerningen attraktivt og ikke en tjans. 
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Broberg kommenterede at det er vigtigt at ikke går på kompromis i 
serierne, fordi der er for få dommere i divisionerne. Da der så ikke 
kommer den naturlige fødekæde der skal til for at få nok dommere til 
divisionerne på sigt. 
Vi mener at en kamp skal dømmes af 2 dommere og helst også 
kvalificerede/uddannede dommere. 
Der er noget vej endnu, men vi bliver nødt til at presse på for at få 
flere uddannede dommere. 
 
Mads forslog at man gav dommerne et symbolsk beløb for at dømme. 
 
 
Simon svarede at der er ikke noget for, at klubberne betaler for deres 
dommere internt i klubben. 
Han nævnte at det gjorde de i egen klub. 
 
Mie kommenterede at det gør de også i VLI. 
 
Mads forslog også at der blev udbudt dommerkurser på engelsk da de 
har mange udenlandske spillere. 
 
Broberg svarede at det ville vi tage op med forbundet, da det er dem 
der afholder kurserne, men man kan også kontakte dem direkte med 
ønsket. 
 
Pernille forslog, at hvis der er andre gode idéer også i løbet af 
sæsonen, at man kontaktede enten udvalgene eller bestyrelsen, så 
der ikke skulle gå et år hver gang. 
 
Vi opfordrer til at klubberne kommer til forbundets rep.møde. Vi kan 
være behjælpelig med at arrangere samkørsel. 
 
Erling forslog at man kunne lave nogle sessioner ifm. rep.mødet hvor 
man fx diskuterede nogle emner i grupper. Det kræver lidt mere tid. 
 
Mie svarede at de sidste mange rep.møder har der ikke været særlig 
mange deltagere og de har ikke varet særligt længe. Derfor hvis der 
var et ønske om at bruge mere tid på at diskuterer nogle emner, ville 
det have været dejligt at man havde sendt det til os som forslag, så vi 
kunne afsætte mere tid på det. 
Det kunne nemlig være interessant at kunne fx have lagt et rep.møde 
på en weekend og givet os mere tid til at gå i dybden med nogle 
emner. 
 
Joan kommenterede at hun følte at bestyrelse var for langt væk fra 
klubberne. Hun forklarede at hun modtog mails fra kredssekretæren 
og hørte om turneringerne osv., men har intet hørt fra bestyrelsen 
udover de enkelte mails og opslag der er kommet omkring dommere 
og sagen om kvindelandsholdet. 
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Joan udtrykte et ønske om at høre fra bestyrelsen omkring hver 3. 
måned med en hilsen omkring hvordan det går. 
Joan forslog at man skulle holde repræsentantskabsmøde knap så 
traditionelt, men måske på en lørdag hvor man kunne holde 
workshops. 
 
Dirigenten spurgte om der var flere kommentarer eller spørgsmål og 
konstaterede at det var der ikke. 
Dirigenten takkede for et godt møde samt for god ro og orden.7 
 
Broberg takkede alle sammen for at komme til vores rep.møde. Det 
var dejligt at se så mange mennesker og få nogle gode diskussioner 
samt arbejdsopgaver til det kommende år. 
 
Tak til Mads for igen at være dirigent på vores rep.møde. Vi er rigtig 
glade for at have dig med hvert år. 
 
 

 

 

 


